

老人户外散步多功能防滑照明唱戏MP3娱乐智能拐杖

| | |
|------|--------------------------|
| 产品名称 | 老人户外散步多功能防滑照明唱戏MP3娱乐智能拐杖 |
| 公司名称 | 深圳市焯美科技有限公司 |
| 价格 | 面议 |
| 规格参数 | 超长待机:15天 |
| 公司地址 | 广东省深圳市龙华新区富景大厦 |
| 联系电话 | 18188618676 |

产品详情

公司介绍：

焯美科技专业生产智能拐杖7周年，可做户外登山，老人拐杖，是一款多功能、智能拐杖。该拐杖支持SOS求救、GPS定位、MP3音乐、收音机、手电筒照明、电子安全围栏、远程聆听、通话、可伸缩、减震、专属APP等功能。7天包退，15天包换，1年保修。免费热线：400 0875 706

焯美公司网站: www.ym108.com

内页：七大核心功能 7 core functions

1、双向通话：内置通讯模块，随时实现双向通话，内置高保真扬声器，方便老人使用。同时，还能兼容3.5MM标准接口耳机，保证通话时的私密性。

1. Dual-way talking: In-built communication module realizes dual-way talking in real time and in-built high-fidelity speaker is convenient for use by the elder. In the mean time, it supports 3.5mm standard earphone to ensure the privacy during talking.

2、GPS精准定位：采用全球领先的GPS定位系统技术，高灵敏度性，通过手机APP，随时随地掌握手杖使用者的位置，体现关爱之心。

2. GPS precise positioning: The adoption of global leading GPS technology provides high sensibility. Through mobile APP, it is able to get the stick user ' s location at any time.

3、SOS一键呼叫：紧急情况下按下SOS键，子女将收到含有精准位置描述的SOS短信，无人接听时候，手杖发出警报声，引起旁人关注。

3. SOS one-key calling: After pressing SOS key in emergency, your family members will receive a SOS text with description of your accurate position. When SOS calling is not responded, the walking stick will give out alarm to attract the attention of passerby.

一键紧急呼叫家人，保证随时联络，设置好亲情号码后，长按SOS键3秒就能呼叫电话。

拨打求教主机号码无人接听时，20秒后自动拨打求教副机号码，同时将老人定位信息以短信的方式发送到绑定的亲情号码，亲情号码可以设置4个。

One-key emergent calling ensures contact with family members at any time. After setting contact telephone number, press SOS key for 3 seconds to realize calling. When there is no response after calling main telephone number, it will automatically call backup telephone number after 20 seconds and send a short text indicating user 's location to relative 's telephone number. It is able to set 4 relative 's telephone numbers.

4、娱乐功能：手杖里内置音乐播放MP3和广播FM功能，在闲暇休憩时可以收听广播，也可播放存储卡的音频（歌曲、戏剧、评书等），丰富老年人晚年生活。

4. Entertainment: With in-built MP3 playing and FM radio broadcasting functions, you can listen to radio or play songs stored in memory card at your leisure.

5、LED照明：手杖配置超亮LED灯头，可以实现长时间照明，方便在较暗的环境中行走，SOS闪灯模式，能有效提示周围人群，起到警示和求救的作用。

5. LED lighting: Walking stick is provided with super bright LED lamp realizing long-time lighting for users to walk at night. SOS flashing function can effectively attract the attention of people around for alarm and help.

6、路径寻踪：通过手机APP可以查看手杖使用者实时的位置、查询使用者的运动轨迹。

6. Route tracking: Through mobile APP, it is able to check the user 's real-time position and movement trace.

7、：在手机APP上设置手杖使用者的安全运动直径，以的形式呈现，超出围栏，手机立即收到相关预警提示。

7. Electronic fence: Set the walking stick user 's safe movement diameter on mobile APP and the movement range will be shown in the form of electronic fence. When user 's movement is out of the fence, mobile will receive the alarm at once.